
Haags geld voor Zwolse woningen?!

Bouwfonds Rijksoverheid

De toenemende schaarste op de woningmarkt dwingt het kabinet ertoe onorthodoxe maatregelen te 
presenteren. Zo is gisteren bij Prinsjesdag bekend geworden dat er een fonds komt met een miljard 
euro aan subsidies voor gemeenten die nieuwbouwprojecten beginnen. Woningcorporaties krijgen 
daarnaast voor een miljard aan fiscale kortingen als ze nieuwbouw plegen. Starters op de 
woningmarkt worden mogelijk vrijgesteld van de overdrachtsbelasting.

1. Heeft u kennis genomen van de berichten op Prinsjesdag en in onder andere de Volkskrant 
op 5 september jl dat dit kabinet heeft besloten dat er een bouwfonds komt van een miljard 
euro, waar gemeenten een beroep op kunnen doen om de problemen in de woningmarkt 
aan te pakken? 

2. Bent u inmiddels in gesprek met de Provincie Overijssel en het Ministerie om voor te 
sorteren op dit fonds, zodat Zwolle tijdig plannen kan indienen en beroep kan doen op deze 
middelen? 

a. Zo Nee: Bent u van plan dit snel te doen en welke projecten acht u daarvoor 
kansrijk?

b. Zo Ja: Welke projecten ziet u als kansrijk?

3. Heeft u zich er van overtuigd dat er voldoende onherroepelijke bestemmingsplannen in 
Zwolle zijn, zodat het extra geld dat komt van dit kabinet niet op planologisch 
belemmeringen stuit en woningen ook echt gerealiseerd worden?
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